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Vragen van het lid Haverkamp (CDA) aan de minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht «NMa geeft nog geen toestemming voor overdracht 
reisinformatie naar NS» (ingezonden 3 juli 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «NMa geeft nog geen toestemming voor 
overdracht reisinformatie naar NS»?1 

Vraag 2
Waarom lukt het de NMa (Nederlandse Mededingingsautoriteit) niet om het 
onderzoek op tijd af te ronden? 

Vraag 3
Welke gevolgen heeft het niet vóór 1 juli afronden van het onderzoek door 
NMa voor de overdracht van de reisinformatie van ProRail aan NS? 

Vraag 4
Welke gevolgen heeft dit voor bedrijfsvoering van zowel ProRail als NS? 

Vraag 5
Wat betekent het uitstel voor de andere vervoerders? 

Vraag 6
Welke gevolgen heeft het vertraagde onderzoek voor verbetering van 
reisinformatie in het kader van het Winterweerprogramma? 

Vraag 7
Bent u bekend met de verstoring rondom Schiphol op donderdag 28 juni 
2012? Wat was de oorzaak van deze verstoring en welke stappen worden 
genomen om het treinverkeer op de corridor Schiphol–Amsterdam–Almere–
Lelystad robuuster te maken? 

1 http://www.treinreiziger.nl/actueel/binnenland/
nma_geeft_nog_geen_toestemming_voor_overdracht_reisinformatie_naar_ns-144463
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Vraag 8
Is het u bekend dat het wederom voor reizigers onduidelijk was of treinen 
wel/niet reden en tot welk station de treinen die wel reden zouden gaan 
rijden?
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